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Beretning for 2017. 

 

I 2017 har der som har der været en del nyjægere, som havde spørgsmål vedr. områder i kreds 7, 
hvor det er muligt at gå på strandjagt og om der er mulighed for lå af pram. 

Ligeledes har der været spørgsmål om motorbådsjagt, bla.a. krav til båden, hastighed og områder 
hvor det er muligt. 

Jeg har også været inviteret ud i to jagtforeninger, som havde foreningsaften for nyjægere, hvor 
strand og havjagt var på dagsorden, det var nogle rigtig gode aftener med både ny og (gamle) 
jægere og rigtig mange spørgsmål. 

Men 2017 var efterårsvejret ikke særlig godt for strand og havjagt og slet ikke for nye jægere. 

 

 

For et kort referat. 

Arne Holten   


